
Zapisnik seje dijaške skupnosti, 29. 3. 2019 

 
 

- izzid volitev za vodstvo dijaškega parlamenta 

- podnebni štrajk v Postojni? 

- razno 

 
Seja je potekala 1. šolsko uro v sejni dvorani. Prisotnih je bilo 11 predstavnikov posameznih 

razredov. 
 
Ad 1:  

Rezultat volitev: 
Skupaj je glasovalo 379 dijakov. Za kandidatno listo (Martin Rolih, 2.h, Matic Mulc, 3.a in 

Matevž Gombač, 3.b) je glasovalo 329 dijakov, proti 49, neveljavna je bila ena glasovnica. 
Izvoljeni kandidati so si razdelili funkcije: 

- predsednik: Martin Rolih 

- podpredsednik: Matic Mulc 
- tajnik: Matevž Gombač 

 
Ad 2: Del dijakov je zelo negativno nastrojen glede organizacije podnebnega štrajka v 
Postojni. To utemeljujejo s tem, da z enim takšnim štrajkom nebi dosegli nič. Večina se jih 

strinja, da bi več dobrega naredili s čistilnimi akcijami. Predlagajo, da bi večkrat na leto 
organizirali čistilno akcijo, na kateri bi sodelovali predvsem dijaki, ki imajo kakšne kazni.  

 
Ad 3: Dijaki so izrazili še naslednje želje za ureditev šole in njene okolice 

- vrtiček, kjer bi gojili različna zelišča (lahko v okviru krožka), 

- pred zbornico zamenjava starih likovnih del z novimi (dijaki vsako leto ustvarjajo pri 
likovni umetnosti), 

- po stenah hodnikov, bi na primerni višini viseli panoji, ki bi jih ustvarili dijaki 
zaključnih letnikov (takšna velikost kot so na stopnicah od vhoda do večnamenskega 
prostora). S tem bi ustvarili nekakšen prerez skozi njihova leta šolanja. 

- povpraševanje po sendvičih v klubu je veliko, zato bi radi, da se dnevno naroči več 
sendvičev, 

- klopca v predprostoru, ki je sedaj tam namesto palet, naj se ohrani. 
 

Povzetek zapisnika sestavila mentorica dijaške skupnosti Danijela Horvat 


